
Referat af skolebestyrelsesmøde 

Tirsdag d. 8. februar 2022 kl. 17.00-19.30. 

Fællessalen 

 

Mødedeltagere:  

Forældrerepræsentanter: Karen Ethelberg Ejerskov, Mustafa Diken, Heidi Buch og Tanja Grube Madsen (kom kl. 18) 

 

Suppleanter:  

 

Gæst: Thomas Flindt Haarh (TF), Dorthe Skov Jensen 

 

Medarbejdere: John Francis Corrigan (JC) 

Skoleleder: Jennie Thomsen (JT) 

 

Elevrådsrepræsentanter:  

 

 

Afbud: René Simonsen Slabiak, Jena Nielsen, Kristopher Skøtt Larsen, Lærke Nielsine Toftgaard Pedersen, Malou-Naya Skovgaard 

Vinther Bækhave og Mette S. Gertz (MS) 

 

Mødeleder/ ordstyrer: Karen Ethelberg Ejerskov 

 

Referent: Jennie Thomsen  

 

Næste møde: 10. marts kl. 17-19.30.  



 

 

   

   
Emne   

Formål med punktet   

   

Proces  

kl. 17.00-17.05 

   

   

Pkt. 1. 

Godkendelse af referat   

Godkende og underskrive 

referatet fra mødet i 

december og januar 

 

Referat af SB-mødet i december og januar blev rundsendt 

og godkendt.  

 

 

kl. 17.05-18.00 Pkt. 2. 

Økonomi  

Orientering og drøftelse 

og godkendelse   

Regnskab 2021 og budget 2022  

DS deltog på denne del af mødet. Regnskab for 2021 samt 

budget 2022 blev gennemgået og godkendt.  

 

Skolen kommer ud med overskud fra 2021. Pengene bliver 

overført til 2022-budgettet og vil primært blive brugt til at 

beholde alle medarbejdere på skolen. Det er vigtigt, at der 

er kendte voksne i klasserne, så børnene, så vidt det 

overhovedet er muligt, har voksne i klassen, som de har 

relationer til. Vi tror på, at det er til størst gavn for børnene 

på skolen.  

 

 

Kl. 18.00   Velkommen til elevrødderne 

 

 

Kl. 18.00-18.15 Pkt. 3. 

Nyt fra elevrådet 

 

Orientering og drøftelse 

 

Nyt fra elevrådet 

Både Malou-Naya og Lærke var fraværende til mødet pga. 

sygdom. JT fortalt om elevrådsarbejdet siden sidste SB-

møde. 

 

 



6. kl. hus er blevet istandsat af elevrødderne. Elevrødderne 

har udarbejdet ordensregler og huset er taget i brug. 6. kl. 

børnene er glade for huset.  

 

Der har været afholdt møde i udendørsområdeudvalget, 

som Wiktor og Laurits fra elevrådet sidder i. På mødet blev 

der aftalt, hvor 0. kl. fodboldbane, gyngestativ mm. skal 

placeres. Der blev lige drøftet u´muligheden for at få en 

pannabane på skolen. Claus og Dan vil lave en pannabane 

som et forsøg. 

 

Malou-Naya og Lærke fortsætter i SB i stedet for Wiktor og 

Geo, som der ellers tidligere er udmeldt.  

 

 

kl. 18.15-18.30 Pkt. 4.  

Tilsyn med princip 

 

Drøftelse og godkendelse Godkendelse af principper 

- Princip for fællesarrangementer i skoletiden på Tved 

Skole 

- Princip for vikardækning på Tved Skole 

 

Principperne blev godkendt og underskrevet. DS lægger de 

underskrevne principper på skolens hjemmeside. 

 

 

Kl. 18.30-18.45 Pkt. 5. 

Arrangementer i SB 

Drøftelse og beslutning Datoer kommende SB-møder 

SB-mødet i april måned flyttes til d. 20. april kl. 17-19.30. 

 

 

 



Møde med lærer og pædagoger  

SB deltager på Temamøde med lærerne og pædagogerne 

d. 11. maj kl. 18-19 ift. skole uden skæld ud. 

 

 

Foredragsholder 

Hans Jørn Søberg, PPR- Chef i Svendborg Kommune har 

tilbudt at holde foredrag om Generations Alpha. 

JT kontaktet Hans Jørn ift. yderligere aftale om foredrag. 

Forslag til at indskolingsforældrene inviteres til møde 

onsdag d. 30. marts fra kl. 18.30-20.00. 

JT spørger Hans Jørn om han vil skrive tre linjer om 

foredraget, som vi kan lægge på AULA. 

 

Kl. 18.45-19.00 

 

Pkt. 6.  Drøftelse og beslutning Valg til SB 

 

Skolebestyrelsen ønsker at gøre brug af muligheden for, at 

forældrerepræsentanter kan vælges for en toårig periode. 

JT sende ansøgning ind på SB-vegne 

 

Der afholdes valg til SB d. 30. marts kl. 20-20.30. JT sender 

information ud på AULA snarest og inde 1. marts. JT 

undersøger om der er en film eller andet materiale, som 

kan lægges ud på AULA til skolens forældre. 

 

 

 



Kl. 19.00-19.15 Pkt. 7. 

Nyt fra personalet 

 

Orientering og drøftelse Medarbejderne giver en status på aktuelle emner. 

 

John 

Det er dejligt, at Corona-restriktionerne er ophævet, så 

børnene kan lege på tværs af klasser og årgange og at vi 

igen kan bruge hele skolen område i frikvartererne og i 

SFO-tiden. Det er også godt for kollegasammenholdet, at vi 

igen kan ses.  

 

Co-teaching.  

Alle lærere og pædagoger arbejder med Co-teaching. Det 

giver nogle gode pædagogiske drøftelser og nogle 

spændende samtaler mellem skolens medarbejdere.  

Co-teaching handler grundlæggende om, at to 

fagprofessionelle planlægger, gennemfører og evaluerer et 

undervisningsforløb. Gennem et tætte samarbejde mellem 

de to voksne og deres brug af særlige strategier i 

undervisningen opnår vi, at flere elever deltager aktivt i 

klassens fællesskab. 

 

 

Kl. 19.15-19.25 Pkt. 8. 

Nyt fra ledelsen 

 

Orientering og drøftelse Ledelsen giver en status på aktuelle emner. 

 

Status Corona-situationen 

Vi har i øjeblikket rigtig mange børn og voksne, som enten 

er eller har været smittet med Corona. Der er en 

forventning om, at smitteopsporingen stopper efter 

vinterferien og JT kommer derfor ikke til at sende 

informations ud med dagens Coronatal efter ferien. 

 



 

Trivselsundersøgelse 

Skolens medarbejdere har lavet en trivselsundersøgelse. 

Undersøgelsen viser, at det går godt på skolen og at 

medarbejderne generelt trives. Medarbejderne føler stadig, 

at de har travlt, når de er på arbejde og de bliver fortsat 

følelsesmæssigt påvirker at jobbet. Det går dog bedre på 

begge områder.  

D. 2. februar havde skolen besøg af Arbejdstilsynet. 

Thomas (ledelsesrepræsentant) Mette (TR for lærerne), 

Majbrit (TR for pædagogerne) og Andrea (AMR) deltog på 

mødet. Skolen fik en grøn smiley og får ikke besøg af 

Arbejdstilsynet de næste tre år.  

 

Sikker skolevej 

JT har udarbejdet skriv omkring sikker skolevej, som skal 

sendes ind til Teknik- og Erhvervsudvalget på SB vegne ift. 

Vi ønsker at få etableret cykelsti på Skolevej, så børnene 

kan komme mere sikkert i skole. Det er ligeledes et ønske, 
at der laves en indkørsel til cyklisterne ved Kirkestien, så 
børnene ikke behøver cykle hen til skolegården, for at 
komme ind og parkere deres cykel. Den nuværende indgang 
er lige ud foran den ene vejchikane og det er derfor et 
farligt område. Ved at lave en ny indgang til 
cykelparkeringen, kan vi gøre området mere sikkert. 
 

Vi har et ønske om at der sættes skilte op, med forbud for 
tung trafik på Skolevej. Det kunne være en mulighed, at der 



etableres en lysregulering ved Ring Nord, så den tunge 
trafik kan komme let ud på Ring Nord vejen. 
 

 

kl. 19.25 - 19.30   Pkt. 8.  

Evt.    

   

   Næste SB-møde 

Skal der udarbejdes et princip for børn med skolevægring 

eller langvarig sygdom. (Forældrehenvendelse). 

  

Forslag til at AJ og TIL deltager på næste møde. Racisme-

politik 

 

 

 

 

 

Skolebestyrelsesmøder 2021-2022 

23. august kl. 17-19.30 

14. september kl. 17-19.30 

13. oktober kl. 17-19.30 

8. november kl. 17-19.30 

13. december kl. 17-20.00 

11. januar kl. 17-19.30 

8. februar kl. 17-19.30 

10. marts kl. 17-19.30 

20. april kl. 17-19.30 

9. maj kl. 17-19.30 

14. juni kl. 17-20.00 

 

 



Dialogmøde 

23. november kl. 17.30 – 19.30 på Tved Skole 

23. marts kl. 17-19 på Byhaveskolen 

8. juni kl. 17-19 på Vestermarksskolen 

 

 

Samrådsmøde med Børne- og Ungeudvalget 

23. november kl. 19.45 – 20.45. 

Afholdes på Tved Skole 


